



دائماً معكم من أجل خدمتكم



bejadin.sa



info@bejadin.sa



+966 53 530 1355

Company Overview:

نبذة عن الشركة:

تُعد شركة البجادين من الشركات الوطنية الرائدة في مجال المقاولات العامة، والصيانة والتشغيل، وطول المباني الذكية. تسعى الشركة إلى تقديم خدمات عالية الجودة من خلال فريق متخصص وتقنيات حديثة، بهدف تلبية احتياجات العملاء وتحقيق أعلى معايير الأداء والجودة. تلتزم البجادين بالاحترافية والدقة في تنفيذ المشاريع وتسعى لبناء علاقات طويلة الأمد مع شركائها.

Al-Bijadin Company is a leading Saudi firm specializing in general contracting, maintenance and operations, and smart building solutions. With a dedicated team and modern technologies, the company strives to deliver high-quality services that meet client needs and exceed expectations. Al-Bijadin is committed to professionalism, precision, and building long-term partnerships based on trust and excellence.

General Contracting

المقاولات العامة

تقدم شركة البجادين خدمات المقاولات العامة التي تشمل تنفيذ مشاريع البناء للمباني السكنية والتجارية والصناعية. وتشمل الخدمات جميع مراحل المشروع من التخطيط والتصميم إلى التنفيذ والتسليم، مع الالتزام بأعلى معايير الجودة والسلامة والامتثال للأنظمة المحلية.

Al-Bijadin Company provides general contracting services for residential, commercial, and industrial construction projects. The company handles all stages of construction — from planning and design to execution and delivery — while ensuring the highest standards of quality, safety, and regulatory compliance.



Maintenance and Operations **الصيانة والتشغيل**

توفر الشركة خدمات الصيانة والتشغيل لمختلف المنشآت والمرافق، بما في ذلك الصيانة الوقائية والتصحيحية، وخدمات المعدات، وإدارة المرافق. تهدف هذه الخدمات إلى ضمان الكفاءة التشغيلية وطول عمر الأنظمة والمباني.

The company delivers maintenance and operational services for various facilities and infrastructures. This includes preventive and corrective maintenance, equipment servicing, and facility management to ensure systems and buildings operate efficiently and reliably.

Smart Buildings **المباني الذكية**

تختص شركة البجادين في تقديم حلول المباني الذكية من خلال دمج التقنيات الحديثة لتحسين الأتمتة وكفاءة الطاقة وراحة المستخدم. وتشمل هذه الخدمات أنظمة التحكم الذكية، وأجهزة إنترنت الأشياء، وأنظمة الأمن، وحلول إدارة الطاقة، لتحويل المباني التقليدية إلى بيئات ذكية ومترابطة.

Al-Bijadin specializes in smart building solutions by integrating advanced technologies to enhance automation, energy efficiency, and user comfort. Services include smart control systems, IoT device installation, security systems, and energy management solutions, transforming traditional buildings into connected, intelligent environments.